
 
 
 

Referat styremøte 8.august 
 

Tilstede: Gunn-Hege Hardus  Peter Kirsebom 
        Britt Hansen   Terje Pedersen 
        Arne Christian Geving  Magnar Svendsrød 
  

• Nytt fra leder: 
-Takker Peter Kirsebom, Kirsti ogTerje Pedersen for innsatsen med 
klubbhuset. Det har blitt malt 2 strøk, og har blitt veldig fint. 
-NM Compak: Team Hagleskyting har kontroll på det tekniske rundt 
arrangementet. Andebu JFF sørger for at kiosk/lokaliteter er i orden. 
-Dugnadene: Gått runde for å planlegge hva som skal gjøres på 
dugnadene. Legges ut på Facebook og «hjemmesiden». 

• Nytt fra kasserer:  
-God inntjening på riflebanen. 
-Utgifter til graving og påfyll av masser. 
-Store utgifter i forbindelse med NM Compac. Dette vil komme inn igjen 
  i løpet av arrangementet. 

• Nytt fra sekretær/utleieansvarlig: 
-Bestilling av skilt/logo hos Tom Nalum 

           -Tiltak mot maur inne i klubbhuset med bra effekt. 
           -Tømming av septik før NM: Jan Syvert Bråthen  kontakter Sandefjord    
   Kommune.    
            -Elektiker starter i uke 33. 

• Status fra rifleutvalget: 
Får mye skryt fra de som kommer og benytter banen. De trives på 
Håsken. God omsetning og mye folk på alle kvelder. 
 
 



• Status fra hagleutvalget: Etter ferien er det gjennomført en dugnad og 
kjørt ut leirduer til depotene (ca 2 paller fordelt ut). Vegetasjon slått ned 
der det var størst behov. Prisene justert opp (ca 10 %). 
Team hagleskyting har gjennomført service på en del av kastemaskinene 
og justert noen av stipostene slik at de er mer «jegervennlige». 
Banen har vært godt besøkt etter ferien, og mye av anlegget åpnet på 
skytekveldene (en Compak-bane, en jegertrap-bane og 7 av 10 stiposter. 
Dette medfører mye rigging både før og etter skyting, men er viktig for å 
ha et godt tilbud til medlemmer/eksterne). 
2 stiposter har utfordringer med sendere/mottakere og kan ikke 
benyttes. Trap-maskin på nedre bane er defekt og kan ikke benyttes. Har 
varslet Håkedal, så service vil bli utført. 

• Kommende aktiviteter: 
- Vi flyttet KM leirduesti til 7. september (opprinnelig tidspunkt kolliderte 
med NM Compak). Aktivitetskalender på nettsidene våre. 
-Dugnadene og behov for personell til NM Compak legges ut på 
Facebook og hjemmesidene. 

• «Grasrot andelen»: Gjør medlemmene oppmerksom på dette, via Norsk 
Tipping. En liten andel til Andebu JJ hver gang man tipper. 

• Tilskudd for frivillig foreningsliv fra kommunen forplikter dette: 
-Hvis noen kommer med «Opplevelseskort»  så forplikter det gratis 
adgang til aktiviteter i Andebu JFF. 

• Vipps Andebu JFF: 639354 
Brukes primært til jaktutvalget. Dette blir utvidet fra 2024, men skal 
settes i system 
 

• Neste styremøte: Torsdag, 14.sept. kl 18.00. 
 
 

Britt Hansen 
Sekretær Andebu JFF 

 
 


